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Z A P I S N I K 

SA 17.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Sedamnaesta  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u četvrtak 2. 
studenog  2023. s početkom u 14,00 sati u prostorijama AMK Križevci, Zagrebačka 33, Križevci. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik;  Srećko Margetić, zamjenik predsjednika; Miro Papec, 
član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Nenad Jagodić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas; Ivan Penić; Robert Žiković (ispričani) 
Ostali prisutni: Mladen Čop, predsjednik Suda časti; Renata Suchy, glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, 
tajnica HMS-a; 
 
Gosp. Krpanić, predsjednik AMK Križevci je ispred domaćina sve pozdravio i zaželio uspješan rad.  
  
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku te predložio da se ranije dostavljeni 
dnevni red usvoji. Takav prijedlog dnevnog reda je jednoglasno usvojen i glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika s 16. sjednice održane 06.07.2023. 
2. Poslovanje HMS-a  za prvih 6 mjeseci  i interna evidencija  članarina (zadnje stanje)  
3. Uredsko poslovanje HMS prema zakonskoj obvezi – javne ovlasti  - prostor HMS-a 
4. Planiranje Skupštine HMS-a (prosinac) 

a. Biranje člana Nadzornog odbora HMS-a 
b. Novi Statut HMS-a (donjeti  temeljem Zakona o sportu i Zakona o udrugama koji su na snazi 

od 01.01.2023.) – donošenje prijedloga  Statuta  
c. Financijski plan za 2024. 

5. Izvješće, prijedlozi i planovi  Odbora za sport  
-      proglašenje rezultata 2023 (Pravilnik o nagradama – životno djelo, nagrade, priznanje) 
– prilagodba novom Zakonu o sportu 
– dopisi MS BiH (MS Untamed) 

6. Izvješće, prijedlozi i planovi Odbora za motociklizam 
7. 100-ta godišnjica Saveza 
8. Ostala pitanja i prijedlozi  

8.1. FIM kongres 
8.2. nabava novih računala 
8.3. provedba aplikacije za online prijave na utrke i digitalne vozačke licence 
8.4. Motostudent – FESB – sudjelovanje studenata u Aragonu 
8.5. DORH – rješenje Lafter – Peršin 
8.6. MS BiH – obavijest g. Lafter 

 
Konstatirano da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 16. sjednice održane 06.07.2023.  
Zapisnik sa 16. sjednice održane 06.07.2023.  Upravnog odbora HMS-a  dan je na usvajanje. 
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Odluka 166/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 16. sjednice održane 06.07.2023. 
godine Upravnog odbora HMS-a. 

 
Ad.2. Poslovanje HMS-a za prvih 6 mjeseci i interna evidencija članarina – zadnje stanje 
Gosp. Peršin i gđa Suchy su obavijestili nazočne da je polugodišnje izvješće redovno i na vrijeme predano 
od našeg knjigovodstvenog servisa u FINA-u.  
Gđa Čop je izvjestila o internoj evidenciji radnog karaktera zaračunatih  članarina koja je bila u 
materijalima za Upravni odbor te izvjestila o stanju dugova. 
 
Odluka 167/2023  
Upravni odbor je jednoglasno prihvatio izvješće o poslovanju 1 – 6. mjesec 2023. 
 
Odluka 168/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se pošalju opomene dužnicama s rokom plaćanja do 
30.11.2023. 
 
Gosp. Papec je izvjestio o zamolbi Martina Vugrinca da se otpiše dug vezan uz njegove FIM i FIM Europa 
vozačke licence. Ukupni iznos duga  po licencama za gosp. Vugrinca je 963 eura.  
Priložena u materijalima bila je i zamolba s obrazloženjem MCK Jaska vezana uz otpis duga koji se odnosi 
na upis u FIM Europa kalendar natjecanja, dio koji se odnosi na HMS (550 eura HMS plus 1.200 eura 
FIME). Dodatno obrazloženje dao je gosp. Mladen Čop. 
Gosp. Marović je mišljenja, ukoliko ima novaca, da se svakako svima pomogne te naglasio da ima sredina 
gdje se politika jako mješa u sport. U daljnjoj diskusiji sudjelovali su gosp. Papec, Jagodić, Mioč, gđa 
Suchy. Gosp. Peršin predlaže da se obje zamolbe pošalju na Odbor za sport na raspravu. U daljoj raspravi 
sudjelovali su gosp.  Margetić, te svi prisutni.  
 
Odluka 169/2023  
Upravni odbor je s jednim glasom protiv donio odluku da se otpiše dug za FIM licence koji se odnosi na 
Martina Vugrinca u iznosu od 343,00 eura i MCK Jaska dio u iznosu od 550 eura koji se odnosi na upis u 
kalendar natjecanja EP MX za juniore. 
 
Ad.3. Uredsko poslovanje HMS-a prema zakonskoj obvezi – javne ovlasti – prostor HMS-a 
Gosp. Peršin je obavijestio da su predstavnici HMS-a gosp. Penić, on i gđa Suchy bili na sastanku kod 
glavnog tajnika Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) kojem je prisustvovao i gosp. Šavora, direktor ureda 
HOO-a za nacionalne saveze (NSS). Razgovaralo se o financijama, proslavi 100 godina HMS-a i preseljenju 
HMS-a tijekom radova na Domu sportova. Gosp. Krajač je izvjestio da se HOO od 3. mjeseca 2024. seli u 
nove prostore, razgovaralo se s nadležnima u Zgb. holdingu da se savezi poslije renovacije vrate u Dom 
sportova, u međuvremenu je njegov prijedlog da se radi od kuće ili svaki savez nađe rješenje/prostor za 
rad. Gosp. Peršin je izvjestio o mogućnosti pomoći HOO-a oko organizacije godišnjice HMS-a. 
Gđa Suchy je svratila pažnju da se HMS mora prilagoditi novom Zakonu o sportu, posebice onom djelu 
koji se odnosi na javne ovlasti budući da je to zakonska obveza. Gosp. Margetić je dodao vezano uz to da 
se uvode nove zdravstvene odredbe vezane uz sportaše.  
Gđa Suchy obavještava da će trebati revidirati pravilnike i uskladiti ih sa HOO Pravilnikom o načelima i 
osnovnim elementima sustava  sportskih natjecanja u RH za nacionalne sportske saveze. Trebat će 
prilagoditi Sportski motociklistički pravilnik, pravilnik o licenciranju sportaša, pravilnik o sucima u 
motociklističkom sportu, disciplinski pravilnik, kao i neki drugi pravilnici. Bilo bi dobro vidjeti, obzirom da 
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postoji upit od klubova, kako uklopiti pravilnik o  instruktorima u motociklističkom sportu (motociklistički 
sport ne treba imati trenere prema Zakonu o sportu).  
 
Ad.4. Planiranje Skupštine HMS-a (prosinac) 
Gosp. Peršin je predložio da se skupština održi  u subotu 16. prosinca. Skupština je redovno-planskog 
karaktera, a obzirom na iznenadnu smrt člana NO gosp. Pavline, trebat će se izabrati i novi član 
Nadzornog odbora. Isto tako se treba izglasati novi Statut HMS-a usklađen sa novim Zakonom o sportu i 
Zakonu o udrugama. Izabrana komisija za izradu statuta (Peršin, Margetić, Mioč, Suchy) napravila je 
prijedlog istoga te je dostavljen svima članovima UO, NO te Sudu časti.  
Gđa Suchy je dodala da na vrijeme prije Skupštine Statut mora biti dostavljen u stručnu službu HOO radi 
davanje eventualnih primjedbi odnosno suglasnosti.  
Gosp. Peršin svraća pažnju da bi  se u financijski plan za 2024. trebala staviti i stavka koja se odnosi na 
proslavu 100 godišnjice saveza, a odnosila bi se  na stavljanje znaka godišnjice na HMS objave, izradu 
zastavica, roll-upova, izradu monografije Saveza, te održavanje same svečanosti povodom 100 godina. 
 
Odluka 170/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se prema odredbama važećeg Statuta objavi i pošalju 
članicama potrebni materijali za Skupštinu koja će se održati 16.12.2023. uključivši obrazac prijedlog 
kandidata za člana NO.  
   
Odluka 171/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju predloženog  prijedloga Statuta i slanju istog na 
raspravu članicama zaključno s 15.11.2023. 
 
Gosp. Papec je izvjestio umjesto gosp. Žikovića (koji nije mogao doći radi poplave uzrokovane jakom 
kišom na Automotodromu Grobnik) o prijedlogu da se svečanost održi u Kristalnoj dvorani Hotela 
Kvarner u Opatiji te bi u tom slučaju Automotodrom Grobnik i MK Kvarner pomogli  sa svojim 
sponzorstvima.  
 
Odluka 172/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se u Financijski plan 2024. unese stavka u rashodima 
30.000 eura za troškove 100 godina Saveza. Na prihodovnoj strani navedena  sredstva su  od marketinga 
i donacija. 
 
 Ad.5. Izvješće, prijedlozi i planovi Odbora za sport  
Gosp. Peršin se zahvalio svima koji su organizirali i/ili sudjelovali ove godine na motociklističkim utrkama.  
Gosp. Papec je kratko izvjestio o protekloj sezoni koja je završila za sve discipline. Planira se održati 
Odbor za sport u četvrtak 16.11.2023. gdje bi se dala izvješća za 2023. odnosno planovi za 2024. godinu. 
Posebno je svratio pažnju da će se, obzirom na novi zakon, pravilnici trebati mijenjati, naglasio da bi sada 
nacionalni savezi  trebali imati saznanja o svim natjecanjima koja se održavaju u RH. Stoga se razmišlja o 
tzv. hobby ili rekreacijskim licencama za staze te bi se u tom smislu trebalo propisati što je to rekreativan 
motociklistički sport. U daljnjoj raspravi sudjelovali su svi nazočni. Gosp. Marović dodaje da treba nešto 
učiniti sa svima koji nagrđuju naš sport na što se konstatiralo da postoje disciplinski i slični pravilnici koji 
se u principu slabo koriste.  
 
Odluka 173/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se u komisiju za dodjelu i izabir nagrada za proglašenja 
imenuju gosp. Peršin, gosp. Jagodić i gosp. Papec te da do iduće sjednice izvjeste o cijenama nagrada. 
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Odluka 174/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se održe dvije Noći prvaka, za cestovne i za zemljane 
discipline. Prihvaća se ponuda Križevaca da se za cestovne discipline održi u Križevcima krajem mjeseca 
siječnja 2024. dok će se za domaćinstvo za zemljane discipline još vidjeti, a održala bi se isto tako u 
siječnju 2024. Postoji mogućnost da se održi zajedno s proglašenjem najboljih u Zagrebačkoj županiji. 
 
Odluka 175/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku obzirom na novi Pravilnik o načelima i osnovnim elementima 
sustava sportskih natjecanja u RH za NSS članove HOO u pravilnike uvesti tzv. hobby licene za staze te da 
se razgovara s MUP-om oko dozvola javnog okupljanja vezanih uz motociklističkih sport. 
 
Odluka 176/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku vezanu uz zamolbu SK Untamed da se dogovori sastanak sa 
predstavnicima MS BiH. 
 
Ad.6. Izvješće, prijedlozi i planovi Odbora za motociklizam  
Tijekom 2023. godine u organizaciji BMW MK Zagreb uspješno je organiziran  i održan FIM Mototour of 
Races  od 27.04. – 01.05. tijekom održavanja Speedway GP utrke na stadionu u Goričanu. Isto tako 
sudjelovalo se na FIM Rallyju u Zaragozi, Španjolska  od 23-25.06.2023. i na FIM Motocampu u Litvi  od 
03-06.08.2023. Gosp. Varga, predsjednik Odbora za motociklizam dostavio je i plan rada svog odbora (u 
materijalima).  
 
Odluka 177/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvaćanju izvješća, planova i prijedloga Odbora za 
motociklizam. 
 
Ad.7. 100 godina Saveza  
Vezano uz godišnjicu gosp. Peršin je dodao da bi svaki klub trebao poslati materijal o svom radu  u HMS 
kako bi se i na taj način moglo pristupiti izradi monografije/brošure. Isto tako bi se trebalo stupiti u 
kontakt s GP TV radi okvirne ponude za izradu filma vezanog uz 100 godišnjicu obzriom da su oni radili 
film  2014. godine kada se slavila 90 godišnjica. Organizacijski odbor proslave, kako je već ranije 
odlučeno, čine svi članovi Upravnog odbora i trebali bi raditi na tomu. 
 
Odluka 178/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se prihvaća prijedlog broj 2 u materijalima za službeni 
logo 100 godišnjice. Tajništvo treba kontaktirati gosp. Zlatka Grgića da napravi pripremu znaka za tisak.  
 
Odluka 179/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da gđa Čop prikupi ponude za izradu roll-upova, stolnih  
zastavica sa stalkom  kao i velikih zastava. 
 
Ad.8. Ostala pitanja i prijedlozi 
8.1. Prihvaća se obavijest o održavanju FIM kongresa u Liverpoolu, Engleska. Odobrava se prisustvo na 
kongresu g. Stjepanu Peršinu, g. Srećku Margetiću i gđi Renati Suchy. Treba razgovarati s predsjednikom 
FIM oko sudjelovanja na svečanosti 100 godina Saveza. 
8.2. Prihvaća se ponuda firme Frula za nabavu novih računala za tajništvo HMS-a obzirom na dostrajalost 
starih. 



 

5 

 

 
 
 
 
 
8.3. Prihvaća se obavijest o dogovorima oko provedbi aplikacije za digitalne vozačke licence kao i za 
online prijave na utrke.  
8.4. Prihvaća se izvješće o sudjelovanju studenata FESB iz Splita na natjecanu VII moto student koje se 
održava na stazi u Aragonu, Španjolska kao i davanje donacije HMS-a za vozačku licencu. 
8.5. Prima se na znanje Rješenje DORH-a protiv I osum. Ivana Laftera i dr. od 31.08.2023. 
8.6. Prima se na znanje e-mail MS BiH vezano uz Ivana Laftera od 9. listopada 2023.  
 
 
 
Završeno u 17.30 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing.  


